

The Acting Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that Canada and the Republic of South Vietnam have established diplomatic relations. The text of the communiqué follows:

"The Government of Canada and the Provisional Revolutionary Government of the Republic of South Vietnam, wishing to develop their relations, have decided to establish diplomatic relations between Canada and the Republic of South Vietnam with effect from June 26, and to exchange diplomatic representatives at the level of Ambassadors extraordinary and plenipotentiary. The Government of Canada and the Provisional Revolutionary Government of South Vietnam are convinced that their relations will develop harmoniously. Done in duplicate in Paris, this twenty-fifth day of June, 1975."

* * *

Le Secrétaire d'État intérimaire aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui que le Canada et la République du Sud Vietnam ont établi des relations diplomatiques. Le texte du communiqué suit:

"Le Gouvernement du Canada et le Gouvernement révolutionnaire provisoire de la République du Sud Vietnam, désireux de développer leurs relations, ont décidé d'établir entre le Canada et la République du Sud Vietnam des relations diplomatiques à partir du 26 juin et d'échanger des représentants diplomatiques au niveau d'Ambassadeur extraordinaire et plénipotentiaire. Le Gouvernement du Canada et le Gouvernement révolutionnaire provisoire de la République du Sud Vietnam sont persuadés que leurs relations se développeront harmonieusement. Fait en double exemplaire à Paris, ce 25 juin 1975."